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Förvaltningsgruppens sammanträde 2022-03-24 

Närvarande:  
 
Arbetsgivare 
  
Stadsdelsdirektör Ann-Christine Hansson 
Äldreomsorgsavdelningen 
Förskoleavdelningen 
Socialtjänstavdelningen 
Ekonomiavdelningen 
HR-avdelningen  
 

Lena Slotte  
Lena Forsberg  
Katarina Eriksson 
Catharina Liljedahl förhinder 
Pål Tennek 
 
 

Facklig organisation  
 
Kommunal 
Lärarförbundet 
SACO 
Akademikerförbundet SSR 
Ledarna 
Vision 
Vårdförbundet 

 
Peter Olsson  
Jenny Hallgren  
Dick Morén 
Frida Vernström  
Karin Wrannvik  
Rolf Nyström 
Martin Junker  
 

  
 
Tidpunkt: 2022-03-24 kl. 13:00 – 15:00 
          
Plats: Digitalt via Skype  
 
 

 1. Dagordning 
 
Utsänd dagordning fastställdes.  

 2. Protokollsjustering 
 
Anmälan av justerat protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde 17 februari 2022.  

  3. Information 
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Stadsdelsdirektören  
Krisledningsplanen uppdateras, arbetet är utökat pga kriget i Ukraina. 
Reservrutiner i kontinuitetsplaneringen görs ute i verksamheterna utifrån nuvarande 
situation. 
Trygghetspunkter inrättas i stadsdelen för medborgarna i händelse av kris. 
Staden arbetar med planeringen av ett större flyktingmottagande – arbetet samordnas av 
socialförvaltningen. 
 
Äldreomsorgsavdelningen 
Varje enhet tittar på en beredskapsplan, 72timmar ska varje enhet klara sig. 
En kvalitetspremie kan hemtjänsten få om man uppfyller vissa mål. 
En intern kommunikationsstrategi på framtagande, efter att ha frågat medarbetarna vad man 
önskar. 
 
Förskoleavdelningen 
Ny förskola på Essingen öppnar på måndag.  
En förskolerektor slutar och rekrytering påbörjas troligen först 2023. Till dess fördelas 
området på övriga enheter. 
 
Socialtjänstavdelningen 
Kris och kontinuitetsplan utarbetas hos utförare och myndighetssidan var för sig. 
 
Ekonomiavdelningen 
Inget att notera 
 
HR-avdelningen 
Stadens ramverk är igång sedan 14 mars på förvaltningen. 
En särskild satsning görs på chefsprofilen i stadsdelen. Dokument för medarbetarsamtal och 
lönekriterier ses över i samband med den nya chefsprofilen, både för chefer och medarbetare. 
På årets medarbetarenkät har stadsdelen  94% svarsfrekvens, vilket är imponerande. 

 4. Nämndärenden/handlingar till stadsdelsnämndens nästa sammanträde 
den 31 mars 2022 
 
Stadsdelsdirektören gick igenom ärendelistan. Ärendena finns att läsa på: 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnämnd 

 
 

5. Systematiskt arbetsmiljöarbete 
 
Arbetsgivarens information om situationen kring covid-19  
Opåverkade verksamheter i stadsdelen, smittan finns dock kvar i samhället, men läget är inte 
akut. Dock finns en beredskap om den skulle utvecklas. 
 

 6. Frågor från de fackliga organisationerna  
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Sekreterare: Johanna Widh 

 
   
Ann-Christine Hansson   
Stadsdelsdirektör   
 Kommunal 
 
 Lärarförbundet 
 

 Kommunal har ett yttrande till nämnd, biläggs, som bla gäller löneöversynsförhandlingarna 
2022 utifrån den höga inflationsnivån. Kommunal önskar att arbetsgivaren kan var mer 
generös än vad avtalet ger. Dessutom önskar man att arbetsgivaren kommer med ett 
engångsbelopp som kompensation för de slitsamma pandemiåren, liknande det regionen 
gjort. Arbetsgivaren har ej rådighet i frågan och hänskjuter till nämnd och centrala 
förhandlande parter. 

Kommunal undrar över minskningen av timanställda och den indikator som finns i varje 
stadsdel, man vill vara med och diskutera siffran som sätts som indikator. Kommunal anser 
att nivån av timanställda är rimlig på 10%. 

Arbetsgivaren svarar att återkommande statistik följs mellan HR ekonomi och 
äldreomsorgen, och andelen har minskat sedan 1 år tillbaka. Ett möte bokas med 
arbetsgivaren och kommunal för vidare  diskussion. 

Akademikerförbundet SSR undrar över de datorer som nu ger upp i relativt stor omfattning. 
Frågan är skickad vidare till Marita Åkersten som ansvarig chef. 

 7. Information från de fackliga organisationerna 
 
Vårdförbundet meddelar att det är några dar kvar innan avtalet löper ut, förhandlingar pågår 
men ingen klar info finns ännu. 
 
Vårdförbundet meddelar att man tillsammans med Kommunal och Fysioterapeuterna haft ett 
bra möte med Serafen, angående arbetsmiljön. 

 
 
 
 
 
 

8. Övriga frågor 
  
Inget att notera 
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 SACO 
 
 Vision 
 
 Vårdförbundet 
 
 Akademikerförbundet SSR 
  
 Ledarna 
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